
Title (en)
Two-part telescopic arm of a crane

Title (de)
Zweiteiliger Teleskoparm eines Kranes

Title (fr)
Un bras télescopique avec deux parts pour une grue

Publication
EP 1842823 A1 20071010 (DE)

Application
EP 06007076 A 20060403

Priority
EP 06007076 A 20060403

Abstract (en)
The arm has crane extendable two-piece telescope arm with a crane-lateral exterior partial arm (3) and an end sided internal partial arm (4). The
crane arm has piping, which leads to connections within the end area of the buckling arm. The connections are covered partly by a cover (21)
detachably arranged at the end area of the buckling arm (1). The distance of the connections of the hose lines (5) is accessible. An independent
claim is also included for a telescope arm with the cover with a u-shaped cross section.

Abstract (de)
Aus dem Knickarm (1) eines Kranes ausfahrbarer zweiteiliger Teleskoparm mit einem kranseitigen äußeren (3) und einem endseitigen inneren
Teilarm (4), wobei im Inneren des Kranarms Rohrleitungen (5') zu Anschlüssen im Endbereich des Knickerarms (1) führen und Schlauchleitungen
(5) von den Anschlüssen (15) zum endseitigen inneren Teilarm (4) führen, wobei die Anschlüsse (15) teilweise von einer am Endbereich des
Knickarms (1) angeordneten abnehmbaren Abdeckung (21) überdeckt sind, nach deren Entfernung die Anschlüsse (15) der Schlauchleitungen (5)
zugänglich sind.
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